
 

 

Treść interpelacji radnego Andrzeja Bittla  
w sprawie realizacji programu Kolej Plus przez Województwo Mazowieckie 
 

Na podstawie Regulaminu Obrad Sejmiku składam na Pana ręce Interpelację w sprawie realizacji programu Kolej Plus 

przez Województwo Mazowieckie.  

W związku z materiałami prasowymi dotyczącymi konsultacji w ramach programu Kolej Plus zwracam się z prośbą o 

uzasadnienie dla wycofania przez Zarząd Województwa Mazowieckiego projektowanej rewitalizacji linii kolejowej na 

odcinku Konstancin Jeziorna – Nowa Iwiczna oraz odbudowy linii kolejowej na odcinku Sokołów Podlaski – Małkinia. 

Czy decyzja ta była konsultowana z zainteresowanymi samorządami i komisjami sejmiku?  

Jednocześnie proszę o przedstawienie informacji na temat zakresu prac przygotowawczych (kamienie milowe), 

harmonogramu i wskazanie żródeł finansowania (według stanu na dzień 25.01.2021) dla rewitalizacji linii kolejowej na 

odcinku Ostrów Mazowiecka – Małkinia oraz modernizacji linii kolejowej na odcinku Sokołów Podlaski – Siedlce. 

 

 


